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DAGORDNING  PROTOKOLL  

Ordförande  Richard 

Närvarande Richard, Anna-Stina, Åsa, Pär, Jonas 

1. Genomgång av föregående 

mötesprotokoll 

- Uppföljning av beslut. 

Ansökan till Naturvårdsverket är inskickad. Inget beslutt i frågan om laddnings pris och principer. Montas 

fakturor ska jämföras med Vattenfalls och Eons för uppföljning av kostnaden. 

2. Avstämning städdag Alla punkter avverkades, utom rishög vid bsg23, den ströks. 

 

  

3. Ersätta Monta? Debitering enligt avtal med Skårebo gäller att de ska ta 2% i avgift. Men Monta tar 5%. Jonas har varit i 

kontakt med PowerMatic för att se alternativa betaltjänster. De har en annan debitering. Beslutet här blev 

att fortsätta med Monta till årsmötet, och undersöka fler alternativ tills dess. Önskade funktioner i app och 

dokumentation av fel i app läggs i laddboxmapp på google drive Britt Sommar. Det kan sammanställas till 

krav mot Monta. 

4. Spolning av rör VVSmannen som utför jobbet har fått fel på sin utrustning. Området är uppdelat i 2 delar, 8+16 hus. 

Spolbrunnar finns hos Jonas och Lasse. Uppdraget är att filma, spola och sen filma igen. De får mer tid 

att färdigställa. 

5. Plan för betalning av laddboxar För att fylla på kassan behöver en preliminär fakturering göras, eftersom pengarna från 

Naturvårdsverket kan dröja upp till 7 månader. Ett förslag är ca 80% av de 13.158 kr som varje 

laddbox kommer kosta efter Naturvårdsverkets bidrag. Beslut att fakturera 10.000 kr. Ett brev skickas 

ut till samfällighetens medlemmar om möjlighet att dela upp betalningen. Pär hanterar allas val av hur 

de vill bli debiterade. 
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5. Ekonomisk förvaltning Villaägarna har inga rekommendationer för förvaltning eller revision. Jonas kontaktar Rävisor, David 

Walman som valdes till extern revisor på årsmötet, för att påbörja genomgång av redovisning inför 

nästa årsmöte. 

6. Avvikelser i elförbrukning Se över så inget står och drar el i onödan. 

7. Övrigt, Jonas Lampor vid soptorg är numera utbytta till led-lampor. De olika kanaler vi använder för kommunikation 

i styrelsen är WhatsApp för snabba frågor och kallelse till möte. Mail för dokument som protokoll mm. 

Google drive för dokumentation som behöver sparas för framtiden. Hemsidan finns också där 

påskrivna protokoll och sånt som rör samfälligheten sparas. 

Nästa styrelsemöte 5/12 kl 19.00 - 21.00 BSG6 

Sekreterare Anna-Stina 

 
 

 

 

  

 

 

 


